ESIC宣布解除HUNDEN两年禁赛处罚

ESIC正式宣布,他们已经解除HUNDEN的禁赛,允许他参加ESIC成员举办的赛事活动。官方表示,在双方于11月29日进行了"建设性接触",由此达成了这一决定。



声明几乎未提及讨论内容,只时称HUNDEN通过接受相关培训,而ESIC 承诺"审查其政策与程序,确保其符合良好的行业惯例,并适配目标。

1/3





NOVEMBER 29, 2022

ESIC Release

On 19 August 2021, Nicolai Petersen was the subject of a 2-year participation ban imposed by ESIC.

On 29 November 2022, the parties met in person in order to discuss matters arising from that participation ban. The meeting was conducted in good faith and in a collaborative spirit. While the parties were in disagreement on certain matters, both parties recognised the importance of integrity to the thriving Esports industry.

Following discussions between the parties, Mr Petersen has agreed to undertake relevant training and ESIC has confirmed that it will review its policies and procedures to ensure they are consistent with good industry practice and fit for purpose. In light of the constructive engagement between the parties, Mr Petersen will return to participation in ESIC member events with immediate effect.

This statement supersedes any and all previous public statements made by the parties on this matter, and the parties will make no further comment on this matter.

HUNDEN本人在推特上发布了简短声明,感谢了他的律师,他"指导我度过了这段艰难时期",表示他通过法律手段对禁令提出了异议。



有关调查HUNDEN的案件不再出现在ESIC的公开调查名册中。ESIC一般会在这里分享关于他们承办案件的调查结果与决定。

2021年8月9月,HUNDEN被发现在IEM科隆前与竞争对手分享主队Heroic的战术机密,违反了ESIC行为准则。当时的ESIC认为这种分享战术文件的行为会对ESIC成员所办赛事的公平性产生影响,所以,即便接收者从未打开此文件,ESIC依然决定对HUNDEN处以禁赛2年的惩罚。

而在此次禁赛前,HUNDEN曾因教练席BUG事件被禁赛8个月,迄今已有40名教练因此被禁赛。

本文链接: https://dqcm.net/zixun/16699855151213.html